
                                                                                
 

 

 

Protokoll fra styremøte for Fagskolen Vestfold og Telemark    
 

Dato:  08. februar 2024 

Tid:  Kl 09.00 – kl 12.45 

Sted:  Bakkenteigen, Horten 

 

Tilstede: Mette Kalve, styreleder (AP), Veslemøy Wåle Gjestrud (H) 
(deltok digitalt), Per-Eivind Johansen (H), Egil Aadne (NHO), Christine 

Ingebretsen Rise (LO), Jan Einar Bruun (KS), Helge Galdal 
(Fylkesdirektøren, Telemark), Emily Geale (Fylkesdirektøren, Vestfold) og 

Ståle Langvik (ansattrepresentant) og Stian Danielsen 
(studentrepresentant)  

  
Fra administrasjonen: Agnes Brønstad og Marit Hagen Øygarden  

 

Forfall: Bjørn Rudborg (AP) 

 

Sak 01/24:        Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste godkjennes 

 

Sak 02/24: Protokoll fra styremøtet 7. desember 

Vedtak: 

Protokoll fra styremøtet 7. desember godkjennes. 

 

Sak 03/24: Rektors orientering 

• Organisasjon 

• Utdanningstilbud, kvalitet og utvikling   

• Se saksvedlegg. 

Vedtak: 

Styret tar redegjørelsen til orientering. 

 

 



                                                                                
 

 

 

Sak 04/24: Regnskapsoversikt pr 31.12.23 

Regnskapsoversikten per 31. desember viser et merforbruk på 

6,3 mill. kr i forhold til budsjett.  
 

Se vedlagt dokument til saken 
   

 

Vedtak:   

Styret tar regnskapsrapporten til etterretning. Styret er tilfreds med 

tiltaksarbeidet som har fått effekt og som viser en plan for langsiktig 

inndekning, men det vil ha konsekvenser for utviklingsarbeidet slik det er 

beskrevet i konsekvensanalysen. Styreleder og rektor går i dialog med 

representantskapet for å diskutere dekning av merforbruk og for 

finansiering av fremtidens fagskole.  

 

Sak 05/24: Årsrapport fra studentombudet 2023 

Se vedlagt Årsrapport fra studentombudet.  

 

Noen kommentarer fra oss i administrasjonen. 

Vi opplever et godt samarbeid med studentombudet. Ombudet 

opptrer på en objektiv og ryddig måte. Dette er en nyttig, 

konstruktiv og nødvendig ordning som funker for både 

studenter og fagskolen 

Enkeltsaker samarbeid og informasjon vedrørende         

f.eks: 

• Tilrettelegging hvor studenter trenger mer en 

ordinær/tradisjonell tilpasning. 

• Læringsmiljø som omhandler kommunikasjon og 

gruppedynamikk. Saken har gått videre og oversendes 

skikkethetsnemda. 

• Økonomi knyttet til vurderingsordninger. Kvalitet og 

upartisk vurdering. Informasjon er gitt i saken. 

• Flytting av studenter fra Porsgrunn til Horten(Bytte av 

studiested) – avsluttet uten flytting(Elkraft) 

• Emneevaluering 

 

Øvrig:  

• Studentombud har bidratt til at det arrangeres nyttige 

webinarer 



                                                                                
 

 

 

• Informasjon og tips vedr Fusk/KI 

• Informerer godt om sin egen rolle/funksjon 

Saken ble utsatt 

 

Sak 06/24: Møteplan våren 2024 

Det settes opp møtedatoer for våren 2024. 

Vedtak: 

Møteplanen ble godkjent med følgende endring: Møte for juni blir flyttet til 

fredag 28. juni og det blir et heldagsmøte.  

 

Sak 07/24: Revisjon av strategi 

Fagskolens strategi skal revideres, styret igangsetter 

prosessen. 

Saken ble utsatt til møtet i juni 

 

Sak 08/24: Akkreditering av habilitering og atferdsstøtte  

Sakkyndig utvalg for akkreditering av fagskoleutdanning i 

habilitering og atferdsstøtte anbefaler i sin konklusjon i 
rapport datert 07.02.2024, at fagskoleutdanningen 

akkrediteres. Med det er trinnene 1-4 i prosedyre for utvikling 
og etablering av fagskoleutdanning i akkreditert fagområde 

fullført. Siste trinn i prosedyren er som følger:  

 
Trinn 5. Styrets beslutning og prosessen videre  

På bakgrunn av styrets beslutning om å etablere utdanningen 
organiserer rektor, administrasjonen og studieadministrasjon 

følgende praktiske og formelle aktiviteter som fører fram til 
studiestart:  

• rektor fyller ut bekreftelse om at styret står bak 
beslutningen om å etablere den nye utdanningen  

• avdelingsleder med ansvar for fagområdet melder inn til 
NOKUT (fagskole@nokut.no) om ny utdanning  

• administrasjonen sender informasjon om nyopprettede 
utdanninger til følgende mottakere:  

o Statens lånekasse for utdanning 
(postmottak@lanekassen.no)  

o DBH Fagskolestatistikk (fagskole@hkdir.no)  



                                                                                
 

 

 

o administrasjonen ber om NUS-kode fra SSB 
(utdanning_koder@ssb.no)  

o administrasjonen søker VIGO om utdanningskode og 
emnekoder  

• rektor søker tilskudd fra fagskoleforvaltningen i 
fylkeskommunen  

• studieadministrasjonen legger studieplan i Edutorium og 
tilgjengeliggjør studieplanen på fagskolens nettside  

• studieadministrasjonen melder utdanningen til Samordna 
opptak (fsu@samordnaopptak.no)    

 
Prosedyre for utvikling og etablering av utdanninger i 

akkreditert fagområde, se https://fagskolenvt-
public.dkhosting.no/Portal/2/Search?q=utvikling+av+utdannin

g#rpShowDynamicModalDocument-164   

 
Sakkyndiges rapport ettersendes så fort den er klar.  

 
Vedtak:   

Styret vedtar akkreditering av utdanningen habilitering og atferdsstøtte 

 

Protokolltilførsel fra Ståle Langvik til sak 08/24: Akkreditering av 

habilitering og atferdsstøtte 

For felles læring ønsker jeg at vi gjennomgår den første 

akkrediteringsprosessen vår i en drøftingssak til styremøte i høst. Vi 

gjennomgår den i sin helhet, vurderer hvilke kunnskapsgrunnlag som har 

vært inkludert i de ulike fasene og drøfter deretter om alle viktige forhold 

er belyst. Noen slike områder kan være: 

 

• Strategisk betydning: Vurdering av arbeidslivets og samfunnets 

behov for arbeidskraft og regional og nasjonal arbeidsdeling. 
• Etterspørsel: Vurdering av utdanningstrender, søkernes 

etterspørsel etter studiet og styrets beslutning om at alle studier 
skal ha ventelister. 

• Økonomisk bærekraft: Vurdering av hvordan inntektene står i 
forhold til utgiftene for studiet. Hvilke merinntekter vi studiet skape? 

Hvilke kostnader vil medgå? Hvor mye vil studiet bidra til å dekke 
skolens faste kostnader? 

• Faglig bærekraft: Vurdering av summen av kvalitet i forhold til 

NOKUTS 8 kvalitetsområder: samspill med arbeidslivet, 
læringsmiljø, læringsutbytte, utdanningsfaglig kompetanse, 

utdanningsdesign- og ledelse, startkompetanse, læringsbane og 
fagmiljø. 

https://fagskolenvt-public.dkhosting.no/Portal/2/Search?q=utvikling+av+utdanning#rpShowDynamicModalDocument-164
https://fagskolenvt-public.dkhosting.no/Portal/2/Search?q=utvikling+av+utdanning#rpShowDynamicModalDocument-164
https://fagskolenvt-public.dkhosting.no/Portal/2/Search?q=utvikling+av+utdanning#rpShowDynamicModalDocument-164


                                                                                
 

 

 

 

Sak 09/24: Eventuelt  

• Styreleder orienterte om arbeid med nasjonalt senter for yrkesfag, som en 

arbeidsgruppe jobber for å få etablert i Larvik. Det er en satsning fra begge 

fylkeskommuner og at det er en fordel for fagskolen.  

• Ansattrepresentant stilte spørsmål om oppstart av nye klasser og tilbud 

høsten 2024.   

 

 

 

Mette Kalve   Marit Hagen Øygarden 

Styreleder    Rektor 

 


